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HvB Gezien de tropische hitte die wordt voorspeld komend weekend, de 
Greenpeace acties bij Tata Steel en het havenfestival in IJmuiden is Hart 
voor Bloemendaal uitermate bezorgd over veiligheid ivm verwachte 
congestie op verkeerswegen richting strand. Vraag aan de burgemeester:

 Is er voldoende capaciteit om problemen in het verkeer te handelen?
 Is er voldoende capaciteit om calamiteiten te behandelen/af te 

wikkelen?
 Wat is het plan van aanpak om situaties die zich in 2020 hebben 

voorgedaan waarbij mensen 4 uur lang in de hitte stilstonden op de 
weg naar het strand, te voorkomen? Dit met het oog op 
veiligheid/gezondheidsrisico’s;

 Welke voorbereidingsmaatregelen heeft Bloemendaal getroffen voor 
het komend weekend?


